



RUE MACKAY

Effacement des lignes homologuées de la rue Mackay, depuis l'avenue Overdale jusqu'à la rue St-Antoine, dans la partie du quartier St-Antoine maintenant appelée "quartier St-André" de la Cité de Montréal.

AVIS PUBLIC

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que la Cité de Montréal, par ses conseils et procureurs soussignés, présentera une requête à la Cour Supérieure du District de Montréal, dans la Province de Québec, siégeant en la division de pratique (chambre No 31) au palais-de-justice de cette Cité, mardi, le vingt-sixième jour d'avril courant, à dix heures et demie de l'avant-midi ou aussitôt que conseil pourra être entendu, pour demander que le plan homologué du quartier St-Antoine dans la partie maintenant appelée "quartier St-André" de ladite Cité soit modifié en effaçant les lignes homologuées de la rue Mackay, depuis l'avenue Overdale jusqu'à la rue St-Antoine,—tel qu'indiqué sur le plan qui sera produit avec ladite requête.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE,

DAMPHOUSSE, JARRY & BUTLER,

Procureurs de la Cité de Montréal.

Hôtel de Ville,

Montréal, 1er avril 1910.



MACKAY STREET

Erasure of homologated lines of Mackay street, from Overdale avenue to St. Antoine street, in that portion of St. Antoine Ward now called "St. Andrew's Ward", of the City of Montreal.

PUBLIC NOTICE

PUBLIC NOTICE is hereby given that the City of Montreal will, by and through their undersigned attorneys and counsel, present to the Superior Court for the District of Montreal, in the Province of Quebec, sitting in the division of practice (room No. 31) at the Court-House of this City, on Tuesday, the twenty-sixth day of April instant, at half past ten o'clock in the forenoon or as soon as counsel can be heard, a petition asking that the homologated plan of St. Antoine Ward, in that portion now called "St. Andrew's Ward" of the City of Montreal be modified by erasing the homologated lines of Mackay street, from Overdale avenue to St. Antoine street,—as indicated on the plan to be filed with said petition.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE,

DAMPHOUSSE, JARRY & BUTLER,

Attorneys for the City of Montreal.

City Hall,

Montreal 1st April 1910.



AVIS PUBLIC

Règlements Nos 400, 401 et 402

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le Conseil de la Cité de Montréal, en vertu des pouvoirs que lui confère la charte de ladite Cité, a adopté un règlement intitulé "Règlement No 400 pourvoyant à l'entretien des trottoirs pendant l'hiver dans toute l'étendue de la ville de Montréal et à l'imposition d'une taxe sur les propriétaires fonciers pour en couvrir le coût", et aussi un règlement intitulé "Règlement No 401 concernant la circulation des voitures", et un règlement intitulé "Règlement No 402 amendement le règlement No 362 intitulé Règlement amendement les règlements Nos 236, 250 et 313 concernant les contributions foncières, les taxes et les permis (licences)".

I.-O. DAVID,

Greffier de la Cité.

Bureau du Greffier de la Cité,

Hôtel de Ville,

Montréal, 30 mars 1910.



PUBLIC NOTICE

By-Laws Nos. 400, 401 et 402

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Council of the City of Montreal, in virtue of the powers conferred upon it by the Charter of the said City, has adopted a by-law known as "By-law No. 400 to provide for the keeping of sidewalks in good order during the winter season throughout the City of Montreal and to levy an assessment on the owners of immoveable property to cover the cost thereof" and also a by-law known as "By-law No 401 concerning street traffic", and a by-law known as "By-law No 402, to amend by-law No. 362, entitled By-law to amend by-laws Nos. 236, 250 and 313 concerning assessments, taxes and licenses".

L. O. DAVID,

City Clerk.

City Clerk's Office,

City Hall,

Montreal, 30th March 1910.